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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Folytatódik a közmunka-program szűkítése?" 

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Szabolcs-Szatmár-Bereg megye az ország egyik legszegényebb régiói közé tartozik, ahol 
számos kistelepülés lakóinak egyetlen bevételi forrása a közfoglalkoztatási programból 
származik. 

Kocsord településen

- a hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás létszáma az alábbiak szerint alakult:

2016. év: 143 fő
2017. év: 112 fő
2018. év: 95 fő
2019. év: 50 fő

- a járási startmunka mintaprogramok létszáma az alábbiak szerint alakult:

2017. év: 48 fő
2018. év: 44 fő
2019. év: 31 fő (ebből: 7 fő mezőgazdasági program, 24 fő szociális jellegű).

Az elmúlt évek adataiból látszik, hogy a közfoglalkoztatási program létszámadata folyamatosan 
csökkent, de az idei év váratlan fordulatot hozott a település számára, hiszen közel a felére csökkent
a programban foglalkoztatottak aránya, számos család eddig is nehéz anyagi körülményeit 
kilátástalanná téve.



Fentiekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mi alapján csökkentették Kocsord 
településen a közfoglalkoztatási program résztvevőinek számát?

Nyírcsaholy, Porcsalma, Ököritófülpös, Ópályi, Nagyecsed 2016-tól éves bontásban településenként
mennyi közfoglalkoztatottat tudott alkalmazni?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. február 25.

Tisztelettel,

Jakab Péter

országgyűlési képviselő

1


